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SVETNIKI OBČINE TRNOVSKA VAS O 
DELU V MINULIH ŠTIRIH LETIH

Na volitvah leta 1998 smo dobili sedemčlanski občinski svet, ki je 
skupaj z županom zaoral ledino v novonastali občini. Člani 
občinskega sveta so s svojim štiriletnim delom pripomogli k razvo
ju našega kraja.
Predstavljamo vam le tri člane občinskega sveta, ki so nam orisali 
delo in svoje poglede na štiriletno obdobje. To so: Srečko Pukšič, 
Manfred Jakop in Franc Pukšič (ostali se niso odzvali povabilu).

SREČKO PUKŠIČ

Moje delo se je začelo pred štirimi leti, ko sem na pobudo 
občinskega odbora SLS kandidiral in bil kasneje po odločitvi 
volivcev izvoljen v občinski svet.
Popolnoma normalno je, da te funkcije kot prvič izvoljeni svetnik 
nisem kaj dosti poznal. Kar najhitreje se je bilo treba spoprijeti z 
delom in odločitvami v svetu. Vsem nam je dobro znano, da je 
takrat novonastala občina Trnovska vas zahtevala veliko dela. S 
tem se je povečala odgovornost občinskih svetnikov, kajti spreje
mali so se vsi pravni akti, kot so statut, odloki in drugi predpisi, ki 
so potrebni za funkcioniranje občine. V začetku sem bil izvoljen v 
komisijo za mandatna vprašanja ter odbor za kmetijstvo, turizem in 
drobno gospodarstvo. Tu sem si vse skozi prizadeval v proračunu 
pridobiti čim več finančnih sredstev za razvoj kmetijstva na našem 
področju. V celotnem mandatu me je najbolj zanimal razvoj občine 
na infrastrukturnem področju, kajti tukaj smo bili v precejšnjem 
zaostanku. Danes so razmere popolnoma drugačne. S skupnimi 
interesi in željami, pri katerih smo se včasih tudi razhajali, smo 
kljub temu uspeli zgraditi nekaj kilometrov asfaltnih cest, nekaj jih 
preplastili, zgradili novo igrišče, uredili okolico občine, zaorali 
ledino v izgradnji kanalizacije v samem centru občine. Izgradnja bo 
trajala še več let.
Bil sem pobudnik in član gradbenega odbora za izgradnjo vežice. 
V letošnjem letu se je tako začela izgradnja poslovilnega objekta na 
pokopališču. Za ta projekt sem vložil in porabil precej prosto
voljnih ur. Ves trud ne bo zaman, saj bo objekt kmalu predan svo
jemu namenu. Tako sem naštel nekaj projektov, ki najbolj izstopa
jo in pri katerih sem sodeloval s svojim glasom. Je pa tudi res, da 
so želje občanov in posameznikov zmeraj večje od finančne
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zmožnosti občine, kar je popolnoma razumljivo. Toda takrat je bil 
ponavadi na udaru občinski svet ali posamezniki v njem, češ da so 
delovali pristransko, kar je velika zmota ljudi, kajti svet je vezan na 
proračunska sredstva občine.
Z delovanjem občine v celoti nikakor ne morem biti zadovoljen, 
kajti kot sem že na samem začetku zapisal se je sprejela vrsta 
odlokov, preko katerih bi si občina lahko v določenih primerih pri
dobila nekaj finančnih sredstev, če bi se pravilno uporabljali. Tudi 
v sociali se v nekaterih primerih neupravičeno ali neracionalno 
troši denar. Kljub nekajkratnim opozorilom in razpravam stvari 
tečejo normalno naprej. Občani pa naj sami presodijo kdo ga troši! 
Ob zaključku ugotavljam, da štiriletno delo v občinskem svetu ni 
bilo zaman. Tako zame kot posameznika in za sam razvoj občine. 
Bližajo se nove lokalne volitve. Novoizvoljenim članom 
občinskega sveta želim čim več gospodarskih in političnih uspe
hov pri njihovem delovanju v dobro občine in občanov Trnovske 
vasi.

Srečko Pukšič

MANFRED JAKOP

Kot član prvega občinskega sveta v občini Trnovska vas ocenju
jem, da je bilo delo, ki sem ga opravil skupaj z ostalimi svetniki, 
zelo pomembno in predvsem uspešno. Na prvih sejah smo 
postavili trdno osnovo za delo sveta (statut občine Trnovska vas, 
poslovnik sveta) in potem skozi ostale redne in izredne seje 
pripravljali, sprejemali in uresničevali različne programe in 
naloge. Mislim, da smo uspeli zagotoviti pravne osnove za nor
malno funkcioniranje občine, nismo pa dokončali dela pri sami 
realizaciji in zagotavljanju izvajanja vseh pravilnikov in odlokov v 
vsakdanjem življenju. Delo v svetu je bilo zelo zanimivo in tudi 
naporno. Pri mnogih odločitvah ter sprejemanjih sklepov in 
proračuna se je bilo treba naučiti zagovarjati svoje prepričanje in 
tudi delati kompromise. Včasih glasno izrečene besede so bile le 
del poti do končnega kompromisa. Velikokrat smo tudi dodobra 
namučili župana in občinsko upravo, ki sta včasih zagovarjala 
drugačna mnenja. Vendar prav različnost mnenj in potem iskanje 
skupnega kompromisa, idealne strokovne in moralno pravilne 
odločitve, dela demokracijo demokratično - vsaj za večino.
V svojem mandatu sem predelal veliko programov, ki so poleg 
svojega pozitivnega cilja na žalost potegnila za sabo tudi ogromna 
materialna sredstva. Teh za uresničitev vseh načrtov in želja ni 
nikoli dovolj. Po mojem mnenju smo skozi mandat posvetili pre
malo časa in tudi denarja predvsem dvema zelo pomembnima 
panogama: malemu gospodarstvu, obrtniški dejavnosti in turizmu, 
turistični ponudbi in s tem tudi prepoznavnosti teh krajev. V pro
gram ustvarjanja novih samozaposlitvenih mest smo preko progra
ma Vita namenili nekaj denarja in prvi rezultati so že vidni. Žal nam 
ni uspelo ustvariti potrebnega pozitivnega vzdušja in pogojev za 
nadaljnji razvoj in širitev ter nastajanja novih delovnih mest, kar bi 
se čez čas vrnilo kot dobra naložba. Pri turizmu se počasi 
pričenjamo zavedati, da ni samo odhodek od občinskega 
proračuna, ampak je to lahko tudi dobra poslovna možnost, ki bi 
našim ljudem lahko olajšala delo in življenje. Vse čestitke 
ustanoviteljem Turističnega društva Trnovska vas, ki bodo skupaj z 
občino pomagali doseči zastavljen cilj.

Sprejemanje kakršnih koli odločitev je težaven proces. 
Sprejemanje političnih, gospodarskih ali finančnih odločitev, ki 
bodo bremenile tvoje sovaščane, znance ali prijatelje, je še toliko 
težje. Za vsako odločitev, ki jo nekdo sprejme, je že v naprej jasno, 
da ne bo ugodna za vse vpletene ljudi, zato je potreben kompro
mis. Ko je neka odločitev sprejeta in pride v javnost, jo mnogi 
velikokrat razlagajo in komentirajo zelo pristransko, saj so lahko 
oškodovani ali pa ne poznajo vseh okoliščin, v katerih je bila spre
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jeta. Sam sem se nekako navadil, da me ljudje včasih pokličejo in 
komentirajo moje odločitve. Osebno mislim, da je to pozitivno za 
delo vsakega svetnika za vnaprej. Seveda mora biti komentar na 
primernem nivoju, ki ga normalni ljudje uporabljamo za pogovor. 
Sodelovanje, delo in naloge v občinskem svetu sem delno poznal, 
saj sem sodeloval kot predstavnik Biša v zadnjem svetu krajevne 
skupnosti in v nekaj odborih ter komisijah v bivši občini. Seveda je 
način dela in odgovornost bistveno višja v občinskem svetu.
Prav tako je treba odmisliti, na katerem koncu občine stoji tvoja 
hiša in skušati sprejemati odločitve, ki bodo razvijale in omogočale 
delo ter razvoj vseh občanov. Moje mišljenje je, da sem skozi ves 
mandat tudi delal tako. Največja ovira skozi ves mandat - premaj
hen proračun za vse želje in potrebe.
Najprej naj omenim, s čim sem posebej zadovoljen. Prav gotovo je 
to, da smo uspeli urediti športni park in s tem omogočili športni 
razvoj mladini v Trnovski vasi. Prav tako mi je v veliko zadovoljst
vo akcija, poimenovana Ocenjevanje kmetij in domov, ki širi 
kvaliteto in kulturo našega bivalnega prostora. Kot svetnika me 
moti, da se nekatere odločitve sprejemajo preveč na hitro, s pre
malo časa za tehten premislek in še te samo v določenih zaprtih 
krogih, iz katerih informacije zelo počasi in velikokrat prepozno 
dosežejo naša ušesa. Prav tako me moti, da velikokrat ne izkoristi
mo danosti in dogodkov, ki bi nas lahko naredili prepoznavne in 
tudi opravili povezovalno vlogo občanov. Mogoče potrebujemo za 
to spoznanje še nekoliko časa!

Manfred Jakop, univ. dipl. ing. agr.

FRANC PUKŠIČ

Leta 1998 je Trnovska vas postala samostojna občina. Po zakonu o 
lokalni samoupravi se uvršča med najmanjše občine. Glede na 
število prebivalcev se voli sedemčlanski občinski svet. Jaz sem 
kandidiral na pobudo OO SDS Trnovska vas. Volivci so mi zaupali 
zadostno število glasov in tako sem postal eden izmed članov 
občinskega sveta.
Novoizvoljeni občinski svet, župan in občinska uprava smo zao
rali ledino. Najprej je bilo treba sprejeti temeljne akte, ki so 
potrebni za normalno funkcioniranje lokalne skupnosti in vseh 
njenih organov.
Tako smo oblikovali statut, poslovnik in veliko število odlokov za

posamezna področja. Na žalost so nekateri odloki in sklepi samo 
na papirju in se ne izvajajo v celoti.
Dela v občinskem svetu sem se lotil z vso odgovornostjo in vanj 
sem vložil veliko svojega prostega časa, saj si želim razvoj našega 
kraja, ki kar nekaj let zaostaja za drugimi razvitimi kraji v nekdanji 
ptujski občini (kot so Markovci, Gorišnica, Dornava, Videm, 
Hajdina ...).
Kako nadoknaditi zaostanek pri razvoju kraja in kako priti do več 
državnih sredstev, se velikokrat vprašam. Na katerih področjih 
imamo pogoje za sofinanciranje? Katere veze in ljudi poiskati, da 
bomo ob določenem trenutku na pravem mestu? To je skrb svet
nikov in vseh občanov Trnovske vasi in naj tudi bo, da se bo naša 
občina uspešno razvijala in tudi številčno povečala. Le s skupnimi 
močmi nam lahko uspe!
V mojem mandatu je bilo veliko rednih in izrednih sej, na katerih 
smo sprejemali različne odločitve. Zaradi usklajevanja mnenj so 
bile te zelo dolge in naporne. Pri mnogih odločitvah se je bilo treba 
naučiti zagovarjati svoja mnenja in sprejeti kompromisne rešitve. 
Šele na osnovi različnih mnenj, strokovne in zakonske osnove ter 
upoštevanja potreb naših občanov lahko prideš do moralno 
pravične odločitve.
Vendar je vedno država tista, ki predpisuje sredstva, ki jih lahko 
porabi lokalna skupnost. Potrebe so večje od danih možnosti, zato 
ni mogoče ugoditi vsem željam in potrebam naših občanov.
V iztekajočem štiriletnem obdobju je naša lokalna skupnost 
dosegla vidnejši napredek v infrastrukturi, komunalni urejenosti, 
varstvu okolja, na športnem področju in v ostalih dejavnostih. 
Nekoliko se je zanemarilo drobno gospodarstvo, obrtniška 
dejavnost in turistična promocija kraja. Na teh področjih je treba 
izdelati dolgoročen plan. Kako izkoristiti in uveljaviti dane naravne 
možnosti našega kraja in jih prenesti v širši prostor? Kako priti do 
novih delovnih mest in večje prepoznavnosti občine?
Ne bom našteval posameznih pridobitev, saj lahko naši občani 
sami presodijo, koliko se je naredilo. Lahko bi se več ali pa tudi 
manj! Vsak, ki dela in odloča, dela tudi napake!
Ker se mandat izteka, želim novoizvoljenim članom občinskega 
sveta čim več uspehov in modrih odločitev na vseh področjih, s 
katerimi se bodo srečevali v svojem mandatu.

Franc Pukšič, dipl. ing. str.

Poročilo 13. izredne in 29. redne seje 
občinskega sveta občine Trnovska vas

Občinski svet občine Trnovska 
vas se je sestal na 13. izredni seji 
v četrtek, 5. 9. 2002, kjer je spre
jel odlok o vračanju vlaganj 
upravičencev v javno telekomu
nikacijsko omrežje v občini 
Trnovska vas.
V četrtek, 12. septembra, je 
potekala 29. redna seja.
Svetniki so pregledali sklepe 28. 
redne in 12. izredne seje ter 
zapisnika s pripombami potrdili. 
Seznanjeni so bili z realizacijo 
proračuna občine od 1. 1. 2002 
do 30. 6. 2002.
Na seji so sprejeli:
- odlok o ustanovitvi Javnega 
zavoda Knjižnice Ivana Potrča 
Ptuj,
- odlok o določitvi volilnih enot 
v občini Trnovska vas,
- sklep o delni povrnitvi volilnih 
stroškov za redne volitve članov

občinskega sveta in redne 
volitve župana v letu 2002 v 
občini Trnovska vas.
Občinski svet je imenoval 
občinsko volilno komisijo v 
naslednji sestavi:
Jože Vidic, Julija Kurbos, Marija 
Kovačič, Boštjan Čeh, Stanislav 
Polič, Franc Kuplen, Erika 
Pavalec, Roman Korent in tajni
ca Milena Kapun.
Izdal soglasja za vknjižbo last
ninske pravice:
občini Gorišnica, občini 
Hajdina, občini Kidričevo, 
občini Podlehnik in mestni 
občini Ptuj.
Svetniki z županom na čelu so 
obravnavali vlogo vaške skup
nosti Sovjak za izdelavo zastave. 
Ta ni bila odobrena in je 
preložena na naslednjo sejo, saj 
si mora občinski svet pridobiti

pravno podlago.
Odbor za negospodarstvo in 
javne službe družbenih 
dejavnosti je občinskemu svetu 
predlagal razdelitev sredstev po 
javnem razpisu za sofinanciranje 
društev, in sicer:

KULTURNO DRUŠTVO 
TRNOVSKA VAS 136.218,00 SIT, 

KULTURNO DRUŠTVO 
MURŠEC - ŽIVKOV 107.295,00 
SIT,

STRELSKO DRUŠTVO 
TRNOVSKA VAS 154.878,00 SIT, 
- LOVSKA DRUŽINA TRNOVS
KA VAS 125.022,00 SIT,

ŠPORTNO DRUŠTVO 
TRNOVSKA VAS 144.615,00 SIT, 

OSNOVNA ŠOLA 
DESTRNIK-TRNOVSKA 
VAS-VITOMARCI 74.640,00 
SIT (za podružnico Trnovska 
vas),

- DRUŠTVO UPOKOJENCEV 
TRNOVSKA VAS 111.960,00 SIT,
- DRUŠTVO KMETIC TRNOVS
KA VAS 125.955,00 SIT,
- KRAJEVNA ORGANIZACIJA 
RDEČEGA KRIŽA TRNOVSKA 
VAS 116.625,00 SIT,
- PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO BIŠ 181.935,00 SIT. 
Svet je predlog potrdil.
Svetniki so potrdili pogodbe za 
zbiranje sredstev za cesti 
Črmlja-Draksler in Bišečki 
Vrh-Murko, vendar pod pogo
jem, da gradbeni odbor pridobi 
odstopne izjave in reši vso prob
lematiko, povezano z odstopan
jem zemljišč na predvidenih 
trasah.

Milena Kapun
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SODELOVANJE PRI PROJEKTU 
LTO SLOVENSKE GORICE

V začetku avgusta 2002 je 
Lokalna turistična organizacija 
Slovenskih goric, katere vodja je 
gospa Vesna Murko, na sedežu 
občine Trnovska vas predstavila 
projekt: SLOVENSKE GORICE 
SE PREDSTAVIJO. Namen tega 
je skupno sodelovanje večih 
lokalnih TD, lokalnih skupnosti, 
gospodarstev in ostalih društev, 
da bi lažje organizirali in 
vzpodbujali podjetniško orga
niziranje ter celovito trženje tu
rističnega območja v okviru 
LTO. Občinske meje tako ne bi 
predstavljale ovir za trženje, 
temveč samo možnost celovite
ga nastopa. Konec maja 2002 je 
bila ustanovljena Turistična 
zveza Slovenskih goric na pobu
do turističnih društev iz šestih 
občin. Ta naj bi vključevala

društva iz občin: Kungota,
Šentilj, Pesnica, Lenart, 
Benedikt, Cerkvenjak, Sv. Ana, 
Destrnik, Trnovska vas, Sv. 
Andraž in Juršinci. TZ 
Slovenskih goric skupaj z LTO 
deluje na območju celotnih 
Slovenskih goric, katere namen 
je povezovanje in prepoz
navnost na širšem prostoru. LTO 
Slovenskih goric je razvila svojo 
lastno blagovno znamko, katere 
lik je ovtar - varuh Slovenskih 
goric. Nekdaj so bili ovtarji 
čuvaji vinogradov in sadov
njakov. Njihova služba se je 
pričela s postavitvijo klopotca in 
se zaključila po martinovem, ko 
so za opravljeno delo dobili 
plačilo.

Prvi skupni projekt med LTO

Slovenke gorice in lokalno 
skupnostjo ter TD je sodelovan
je na 40. Mednarodnem kmetij- 
sko-živilskem sejmu v Gornji 
Radgoni 31. avgusta 2002, h 
kateremu je pristopila tudi naša 
občina. S tem se odpira možnost 
za predstavitev TD Trnovska 
vas, Društva kmetic Trnovska 
vas in vinogradnikov širšemu 
slovenskemu prostoru v kul
turni dediščini, kulinariki, drob
nih izdelkih, domači obrti, 
kmetijskih pridelkih in drugo. V 
okviru LTO je dana možnost 
trženja pod blagovno znamko 
Ovtar. Občina Trnovska vas je 
podprla predstavljeni projekt, 
tako da je zagotovila finančna 
sredstva za kataloško pred
stavitev, najem in opremo raz
stavnega prostora, propagandni

material in medijsko oglaševan
je na mednarodnem kmetijsko- 
živilskem sejmu. Predstavljene 
bodo tudi kolesarske ter pohod
niške in sprehajalne poti.
Dan, ki je bil namenjen pred
stavitvi Trnovske vasi na sejmu 
v Gornji Radgoni, je bil 31. 
avgust 2002.

Odpira se tudi možnost sodelo
vanja na tržnici v blagovni hiši 
City v Mariboru in v Radencih, ki 
bo odprta trikrat tedensko, od 
oktobra naprej. Idej je dovolj, 
sedaj se je treba organizirati in 
se lotiti dela, ki dolgoročno 
prinaša razvoj podeželskega tu
rizma.

Marija Pukšič

OBNOVA SIMONIČEVE DOMAČIJE
V avgustu so pričeli obnavljati Simoničevo 
domačijo v Trnovski vasi 21, kjer domuje 
gospa Ivana Simonič. Po zakonu o kulturni 
dediščini in odloku, s katerim je občina 
Trnovska vas razglasila domačijo za kul
turni spomenik, se ta vodi v registru kul
turne dediščine in spada pod varstvo in 
zaščito Zavoda za varstvo naravne in kul
turne dediščine Maribor.

Lesena »cimprača« iz druge polovice 18. 
stoletja, ki je zgrajena v obliki črke L, je

redka ohranjena panonska hiša v Sloveniji. 
Naš namen je, da bogato kulturno 
dediščino ohranimo kot zgodovinski 
spomenik in hišo v bližnji prihodnosti ure
dimo v muzej, kjer bodo našli svoj prostor 
še drugi pozabljeni predmeti. Zaradi dotra
jane slamnate kritine in fasade se je bilo 
treba lotiti obnove, ki je zelo zahtevna. 
Občina Trnovska vas je v okviru javnega 
razpisa za sofinanciranje kulturnih projek
tov Ministrstva za kulturno dediščino 
Ljubljana pridobila finančna sredstva v

višini 1,500,000 SIT, ostali denar je zago
tovila v proračunu za leto 2002.
Ostrešje obnavlja Anton Golnar, samostojni 
podjetnik od Sv. Jurija, ki je registriran za 
opravljanje domače obrti. Dela bodo 
končana predvidoma do konca septembra 
2002.

Vsa dela nadzoruje odgovorna konzerva- 
torka Zavoda za varstvo kulturne dediščine 
gospa Jelka Skalicky.

Marija Pukšič

SIMPOZIJ O ŽIVLJENJU IN DELU 
JAKOBA GOMILŠKA

Letos mineva 140 let, odkar je Jakob 
Gomilšak (1843-1906), znameniti narodni 
buditelj, pesnik, publicist, pisec biografskih 
in zgodovinskih člankov ter potopisov, zbi
ralec narodopisnega gradiva, pridigar in 
katehet na realni gimnaziji v Trstu, začel 
objavljati svoje članke in pesmi v različnih 
slovenskih in tujih revijah. Kot vpliven naro
dni buditelj in pesnik se je zapisal slovenski 
zgodovini s svojimi danes že ponarodelimi 
pesmimi, kot so npr. Slovenec sem in Dere 
sen ja mali bia. Z občutljivim in narodnostno 
prerodnim duhom si je prizadeval za 
okrepitev slovenske narodne zavesti in 
samobitnosti. V ta namen je pisal domoljub
ne vzgojne pesmi, ki so našle svoje pomem
bno mesto v takratnih slovenskih čitankah. 
Ker je Gomilškovo delo še skoraj povsem 
neodkrito in neovrednoteno, bo Univerza v

Mariboru ob sodelovanju Univerze iz 
Celovca in občino Trnovska vas organizirala 
mednarodni znanstveni simpozij, ki bo 
potekal v okviru občinskega praznika od 25. 
do 27. oktobra 2002 v Trnovski vasi.

MP

Trenutek resnice

Ne znamo ceniti vode, 

dokler se vodnjak ne 

posuši.
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PRVIČ NA SEJMU V GORNJI RADGONI

Občina Trnovska vas, novous
tanovljeno Turistično društvo 
Trnovska vas in društvo kmetic so 
letos prvič sodelovali na kmeti
jsko- živilskem sejmu v Gornji 
Radgoni. Lokalna turistična orga
nizacija je za predstavitev naše 
občine izbrala soboto, 31. avgusta, 
to je bil zadnji dan sejma.
Na razstavnem proštom so bili 
razstavljeni izdelki naših 
domačinov. Razstavljali so: Stanko 
Kolednik - rezbarije; Leopoldina

Lovrenčič - kvačkanje; Marija 
Zelenko - “našivavanje”; Manfred 
Jakop - bučno olje; kmetija 
Požegar - mesnine; Alojz Benko - 
vino; Jože Kapun - slivovka; 
družina Fras - jabolka, Franc Kos 
- med; Franc Mohorič - pletene 
košare; Marija in Milan Maguša - 
domači kis in jabolčnik. 
Cvetličarna Beli cvet je poskrbela 
za lep izgled razstavnega prostora. 
Članice društva kmetic so spekle 
veliko dobrot. Svoje izdelke so

OBČINSKO GASILSKO 
TEKMOVANJE

prodajale na kmečki tržnici pod 
blagovno znamko OVTAR (ovtarji 
so bili ljudje, ki so varovali vino
grade od 15. avgusta do 15. 
novembra). Kot so povedale, so 
prodale ves kruh, gibanice, 
krapce, rogljičke in sleherni kos 
potice. Seveda so lahko obisko
valci sejma te dobrote tudi 
poizkusili med predvideno 
degustacijo. V kulturnem progra
mu so nastopili ljudski pevci in 
harmonikar Siniša Čeh. Ob naši

stojnici se je za kratek čas ustavil 
tudi predsednik Turistične zveze 
Slovenije dr. Marjan Rožič s 
sodelavci, s katerim smo prijetno 
poklepetali.
Vsi, ki so sodelovali na prvi pred
stavitvi na kmetijsko-živilskem 
sejmu, so bili izredno zadovoljni 
in navdušeni nad obiskom in za
nimanjem ljudi, ki so se ustavili ob 
njihovem razstavnem proštom.

Barbara Drutnlič

REKREACIJA V DU 
TRNOVSKA VAS

Letošnje poletje se, če primer
jamo s prejšnjimi leti, nismo 
udeleževali dosti gasilskih tek
movanj. Desetine gasilskega 
društva Biš so se udeležile le 
občinskega gasilskega tek
movanja, ki je potekalo 29. juni
ja v Vitomarcih. Toda tam smo 
dokazali, da še vedno znamo 
delati z gasilskim orodjem in 
kljub temu, da nismo imeli 
veliko vaj, še vedno dosegamo 
zavidljive rezultate.
Na lepo sončno nedeljo 
popoldne se nas je sedem ekip 
(2 ekipi pionirjev, mladinci,

članice, 2 ekipi članov in ve
terani) odpravilo pokazat svoje 
znanje. Po pozdravnih govorih 
se je pričelo tekmovanje, ki je 
potekalo po strogih pravilih, 
vendar v sproščenem vzdušju. 
Pohvalimo se lahko, da je na 
razglasitvi rezultatov v naše 
roke prišlo kar pet pokalov za 
prva mesta. Veselje in uspeh 
smo nato tudi uspešno prosla
vili v upanju, da bo še več 
takšnih srečanj in seveda še več 
uspehov.

Romana Breznik

Veterani pred startom

V DU Trnovska vas smo v letošnjem letu poleg izletov načrtovali tudi 
kolesarjenje.
Proti pričakovanju se je 4. avgusta zbralo pred občinskim poslopjem v 
Trnovski vasi 23 članov s kolesi, da preizkusijo svojo vzdržljivost in 
sposobnost. Kolesarili smo na relaciji Trnovska vas-Sv. Trojica. 
Omembe vredno je, da sta se kolesarjenja udeležila tudi g. župan Karl 
Vurcer in njegova soproga Brigita. Bilo je pestro. Imeli smo se zelo 
lepo. Peljali smo se do Trojiškega jezera. Od tam smo pot nadaljevali 
po poti križevega pota do cerkve, kjer smo si ogledali cerkev Sv. 
Trojice s kratkim zgodovinskim nagovorom g. župnika te cerkve. Po 
vrnitvi proti domu smo se v gostišču okrepčali in tako prispeli v Biš k 
hišni št. 12, kjer smo bili deležni pogostitve družine Pukšič. Veseli in 
zadovoljni smo varno prispeli domov. V letošnjem letu nameravamo 
obiskati še več kolesarskih poti. Veseli bomo in želimo si, da se nam 
pridružite tudi nečlani društva upokojencev - starejši in mlajši, saj po
vabilo velja vsem tistim, ki si rekreacije želite.

Predsednik DU Trnovska vas: 
Franc Kuplen

Foto: Anton Lupša
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POLETNA SREČANJA 2002
Ni še dolgo, kar so naši 
osnovnošolci brezskrbno tekali 
po dvorišču, spali, dokler jim 
topel sonček ni odprl oči, in se 
brez skrbi prepuščali toku 
počitniških dni, danes pa že 
spet s svojimi sošolci sedijo v 
šolskih klopeh in vestno 
poslušajo učitelje, da bodo 
izvedeli vse tisto, česar še ne 
vedo. Vendar smo letošnje 
poletje poskrbeli, da so bili tudi 
med počitnicami aktivni. Tudi 
zunaj šole so se naučili kaj 
novega.
Danilo Muršec, predsednik kul

turnega društva Muršec - 
Živkov, je vse organiziral pod 
naslovom Poletna srečanja 
2002, občinski svet občine 
Trnovska vas in župan Karl 
Vurcer so finančno in moralno 
podprli. Jože Dajčman z Gomile 
pri Destrniku je prispeval 
slikarska platna, Pekarna 
Pacinje pa je v veliki meri poskr
bela za malico. Ko je zmanjkalo 
barv smo se odločili pri g. 
Andreju Murku, ki nam je 
velikodušno pomagal. Delavnic

Bili smo v šoli v 
naravi

Pobuda je padla, da tudi učenci 1. razreda devetletke preživimo 3 
dni v šoli v naravi.
Učiteljica Majda in vzgojiteljica Darja sta staršem pregnali še zadnje 
dvome, ko so se njuni malčki že veselili dnevov v naravi.
Slovo od staršev sta 18. junija 2002 izvedli spretno in brez solz (vsaj 
za otroke). Z avtobusom so se odpeljali na Tojzlov vrh na Kozjaku. 
Otroci, ki so v večini bili prvič nekje brez staršev, so bili navdušeni. 
Še danes obujajo spomine, kako lepo so preživeli zadnje tri dni v 
svojem prvem šolskem letu. Navdušenje so prenesli tudi na letošnje 
prvošolce, ki bodo tja odpotovali junija naslednje leto.
In kaj so počeli v treh dneh?
Važno je, da nihče ni jokal in pogrešal staršev. Na sprehodu so spoz
nali gozd in drevesa v njem. Izdelali so taborni ogenjček, mlinčke iz 
lesa, venčke iz listov ...
Izvedli so aktivnosti za Zlati sonček, spoznali gorske reševalce. Tisti 
najbolj pogumni so se spustili po vrvi iz najvišjega nadstropja koče, 
kjer so spali. Na dveh zabavnih večerih so napravili tudi nočni 
pohod s svetilkami in prav zabavno je bilo na plesu v pižamah. 
Odličnemu vodstvu v koči, kuharjem in ostalim delavcem koče na 
Tojzlovem vrhu gre zahvala, da se bomo k njim še vračali.
Tudi učenci 3. razreda smo preživeli pet prelepih zadnjih šolskih dni 
v letni šoli v naravi na Debelem rtiču. Vse leto smo pridno varčevali 
in 16. junija 2002 smo se odpeljali proti morju. Nekateri med nami so 
ga videli prvič. Trenutek, ko so nekateri zagledali prvo neskončno 
modrino, je nepopisen. Pozdravljeno morje, prišli smo k tebi!
Cilj šole v naravi je bil, da postanemo vsi plavalci. Vreme je bilo 
čudovito in večino dneva smo preživeli v prelepih bazenih z morsko 
vodo in seveda v morju. Naši dnevi so bili zapolnjeni še z drugimi 
aktivnostmi. Vsak dan po zajtrku so potekale likovne delavnice. 
Narisali smo prelepe motive na keramične ploščice, poslikali smo 
majice, risali morsko obalo s pasteli in modelirali z glino. Ob večerih 
smo se preizkusili v kvizu, kjer smo zmagali, nepremagljivi smo bili 
v nogometu. Igrali smo ga celo z otroki iz ruskega Černobila. 
Sošolka Katja je v nogometu prekašala marsikaterega dečka. 
Predzadnji dan smo z domačim vrtnarjem prehodili ves park in spoz
nali ogromno rastlin in dreves. Najbolj nas je navdušil kivi iz 
japonske Hirošime. Da ne pozabimo: nepozaben je bil izlet z ladjo 
od Valdoltre do Pirana. Na ladji smo se počutili kot pravi turisti. 
Okrog Pirana smo se vozili z “aquamarinom”. V podpalubju smo si 
ogledali morsko dno in gojenje školjk. Nepozabno doživetje. V 
starem Piranu smo doživeli pravo življenje obmorskega mesta. Tako 
smo bili navdušeni, da so se za letno šolo v naravi odločili tudi 
letošnji tretješolci.

Milena Meznarič
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Foto: Zmagoslav Šalamun

se je udeležilo 35 
osnovnošolcev od prvega do 
osmega razreda in pouda-riti je 
treba, da so se otroci med seboj 
zelo lepo razumeli in da ni bilo 
čutiti nobene generacijske raz
like. Delavnice, ki so potekale
1.-5. julija, so bile zelo poučne 
in kreativne. Danilo, mojster 
slikanja, je poskrbel, da so otro
ci spoznali osnove risanja na 
platno in oblikovanja gline. Vsi 
so bili nad risanjem navdušeni, 
zato smo projekt razširili čez cel 
teden in zadnji dan pripravili 
majhno razstavo. Da je bilo vse 
bolj sproščeno, smo vsak dan 
po malici vzeli žoge in odšli na 
igrišče. Večina fantov se je 
odločila za nogomet, ostali smo 
igrali med dvema ognjema, 
nekaj kandidatov je bilo tudi za 
košarko, pa seveda za druge

igrice, kot je npr. Ali je kaj trden 
most... Teden je vse prehitro 
minil in v petek smo za starše 
pripravili kratek program, ki 
smo ga vadili že med tednom, in 
že prej omenjeno razstavo slik 
in izdelkov iz gline.
Misliva, da je bilo otrokom v 
delavnicah všeč, saj so spoznali 
marsikaj novega, skupaj smo se 
nasmejali marsikateri dogo
divščini in nasploh smo se imeli 
lepo. Upajmo, da se naslednje 
leto spet srečamo, saj je nekaj 
najlepšega delati s tako igrivimi, 
prebrisanimi in navihanimi 
malčki, ki ti dajo veliko lekcij, ki 
se jih z veseljem in nasmehom 
na ustih spominjaš še dolgo po 
tem, ko je že vsega konec.

Barbara Drumlič in 
Romana Breznik

16. OBČNI ZBOR DU 
TRNOVSKA VAS

Kot je že bilo zapisano v drugi številki Trnovskega zvona, je DU na 16. 
občnem zboru razvilo nov društveni prapor. Ob tako zahtevnem 
finančnem projektu bi se rad zahvalil vsem članom in nečlanom, 
domačim in sosednjim društvom, »botru« Antonu Lupša ter občini 
Trnovska vas in vsem, ki ste finančno prispevali za prapor. Predvsem 
se moram za idejno zasnovo zahvaliti g. Danilu Muršcu iz Biša. 
Pomembno je, da je prapor izdelan po sedanjih normativih. Še lepše 
pa je, da drog krasi 77 žebljičkov z izpisanimi imeni posameznikov, ki 
so prispevali za žebljičke. V vitrini je shranjenih 6 trakov, za katere so 
prispevala domača društva, občina in OZDU Ptuj.
Na koncu bi se želel zahvaliti vsem, ki ste finančno in organizacij-sko 
pripomogli pri nakupu in izdelavi praporja. Brez skupne pomoči nam 
ne bi uspelo.
Hvala!

Predsednik DU Trnovska vas: 
Franc Kuplen
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Uradni vestnik
Občine Trnovska vas

27. september 2002 Leto III, številka 3

VSEBINA

3. ODLOK
O DOLOČITVI VOLILNIH ENOT V OBČINI TRNOVSKA VAS

2. SKLEP
o delni povrnitvi volilnih stroškov za redne volitve članov 
Občinskega sveta in redne volitve župana v letu 2002 v občini 
Trnovska vas

1. SKLEP
o imenovanju občinske volilne komisije

1.
Na podlagi 33., 35., 36. in 38. člena Zakona 
o lokalnih volitvah (Uradni list RS, številka 
72/93, 7/94, 33/94, 61/95, 70/95 in 51/02), 
16. člena Statuta občine Trnovska vas 
(Uradni vestnik, številka 1/99 in 2/01) ter na 
podlagi Komisije za volitve, imenovanja in 
mandatna vprašanja je občinski svet občine 
Trnovska vas na 29. redni seji dne 12. 9. 
2002 sprejel naslednji

SKLEP
o imenovanju občinske 

volilne komisije

1. člen
V posebno občinsko volilno komisijo se 
imenujejo:
-Jože Vidic, dipl. iur. - predsednik,
- Erika Pavalec - namestnica,
- Julija Kurbos - članica,
- Stanislav Polič - namestnik,
- Marija Kovačič - članica,
- Boštjan Čeh - namestnik,
- Franc Kuplen - član,
- Roman Korent - namestnik in
- Milena Kapun - tajnica.

2. člen
Mandatna doba posebne občinske volilne 
komisije traja štiri leta. Ta sklep začne veljati 
z dnem sprejema in se objavi v Uradnem 
vestniku občine Trnovska vas.

Številka: 006-07/2002-29 
Datum: 12.9.2002

Župan občine Trnovska vas: 
Karl VURCER, l.r.

2.
Na podlagi 24. člena Zakona o volilni kam
panji (Uradni list RS, številka 62/94 in 17/97) 
in 16. člena Statuta občine Trnovska vas 
(Uradni vestnik Tednika, številka 1/99 in 
dopolnitev 2/01) je Občinski svet občine 
Trnovska vas na svoji 29. redni seji, dne 
12.9.2002 sprejel naslednji

SKLEP
o delni povrnitvi volilnih stroškov za 
redne volitve članov Občinskega sveta

in redne volitve župana v letu 2002 v 
občini Trnovska vas

1. člen
S tem sklepom se določi delna povrnitev 
volilnih stroškov za organizatorje volilne 
kampanje oziroma kandidate na rednih 
volitvah članov Občinskega sveta in rednih 
volitvah župana v letu 2002 v občini 
Trnovska vas.

2. člen
Organizatorjem volilne kampanje oziroma 
kandidatom, ki jim pripadejo mandati v 
Občinskem svetu, se povrne del stroškov 
volilne kampanje v višini 60 tolarjev za vsak 
dobljeni glas, pri čemer skupni znesek 
povrnjenih stroškov ne sme presegati 
porabljenih sredstev za volilno kampanjo, 
četudi bi volilni izid to omogočal.

3. člen
Organizatorjem volilne kampanje oziroma 
kandidatom za župana, za katere je glasova
lo najmanj 10 % od skupnega števila volilnih 
upravičencev, ki so glasovali, se povrne del 
stroškov v višini 40 tolarjev za vsak dobljeni 
glas.
Če pride do ponovitve glasovanja, se stroški 
volilne kampanje za kandidata, ki na tem 
glasovanju kandidira, lahko povečajo še za 
20 tolarjev na posameznega volilnega 
upravičenca v občini.

4. člen
Organizatorju volilne kampanje oziroma 
kandidatu za volitve v Občinski svet ali za 
vplitve župana se povrnejo stroški volilne 
kampanje iz proračuna občine Trnovska vas 
v roku 30 dni po predložitvi poročila 
Občinskemu svetu in računskemu sodišču.

5. člen
Ta sklep začne veljati naslednji dan po 
objavi v Uradnem vestniku občine Trnovska 
vas.

Številka: 006-07/29rs-2002 
Datum: 12.9.2002

Župan občine Trnovska vas: 
Karl VURCER, l.r.

3.
Na podlagi Zakona o lokalni samoupravi s 
spremembami in dopolnitvami (Uradni list 
RS, številka 72/93, 57/94, 14/95, 26/97, 
70/97, 10/98, 70/00, 100/00, 28/01, 116/02), 
Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, 
številka 72/93, 33/94, 61/95, 70/95, 51/02) in 
5. člena Zakona o spremembah in dopolnit
vah Zakona o ustanovitvi občin ter določitvi 
njihovih območij (Uradni list RS, številka 
56/98) in na podlagi 15. člena Statuta občine 
Trnovska vas (Uradni vestnik, številka 1/99 
in 2/01) je občinski svet občine Trnovska 
vas na svoji 29. redni seji dne 12. 9. 2002 
sprejel

ODLOK
O DOLOČITVI VOLILNIH ENOT V 

OBČINI TRNOVSKA VAS

1. člen
S tem odlokom občinski svet občine 
Trnovska vas določa volilne enote za 
lokalne volitve v občini Trnovska vas za 
izvolitev članov občinskega sveta in župana 
občine.

2. člen
Občinski svet občine Trnovska vas šteje 7 
članov, ki se volijo po večinskem sitemu.

3- člen
V občini Trnovska vas se oblikuje 1 volilna 
enota za 1000 volivcev.

4. člen
V to volilno^ enoto spadajo naselja: Biš, 
Bišečki Vrh, Črmlja, Ločič, Sovjak, Trnovska 
vas in Trnovski Vrh.

5. člen
Z uveljavitvijo tega odloka preneha veljati 
Odlok o določitvi volilnih enot (Uradni vest
nik občine Destrnik-Trnovska vas, številka 
6/98).

6. člen
Ta odlok stopi v veljavo petnajsti dan po 
objavi v Uradnem vestniku občine Trnovska 
vas.

Številka: 006-07/2002-29rs 
Datum: 12. 9. 2002

Župan občine Trnovska vas: 
Karl VURCER, l.r.
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OGLAŠEVALSKA PRAVILA ZA VOLITVE
Na osnovi 5- člena Zakona o 

volilni kampanji (Ur. 1. RS 

62/94 in 17/94 ) objavljamo 

pravila za izrabo časopisne

ga prostora v glasilu 

Trnovski zvon za pred

stavitev kandidatov na jesen

skih lokalnih in predsed

niških volitvah, ki jih je 

sprejel uredniški odbor na 

10. seji 30. avgusta 2002.

Vse politične stranke in 

samostojni kandidati se 

lahko brezplačno predstavi

jo. Namenili smo jim 1/4 

strani ali 130 cm2.

Kar pomeni, da bomo obja

vili za vsakega kandidata:

- sliko v velikosti (5 x 4) cm — 

črnobelo,

- tekst, ki lahko obsega od 

700 do 750 znakov,

- logotip stranke. 

Predstavitev vašega kandida

ta oddajte do 14. oktobra 

2002, do 12. ure osebno na 

sedežu občine Trnovska vas, 

Trnovska vas 42. Gradivo, 

poslano po pošti, ne bo 

objavljeno.

Če do tega datuma ne dobi

mo predstavitve, bomo 

menili, da se ne želite pred

staviti v našem glasilu. 

Tekste pričakujemo na 

disketi - pisane v Wordovem

Spet smo v šoli
Avgust se bliža koncu. Počasi se vame naseljuje neka tesnoba, nočni 
spanec ni več tako trden kot na začetku počitnic. Šolsko leto so 
naglo bliža. Spet smo v šoli, učenci in z njimi učitelji.
V novem šolskem letu je šolanje v naši domači šoli pričelo ali 
nadaljuje 88 učencev. Za 15 prvošolcev je bil prvi šolski dan še pose
bej pomemben. Skupaj s starši so prišli v šolo, kjer sta jim učiteljica 
Hilda in vzgojiteljica Darja pripravili topel sprejem. Vse je pozdravi
la in jim zaželela lepe šolske dni tudi vodja šole gospa Angela Fras.
V okrašene razrede smo svoje učence sprejele tudi druge učiteljice 
in učitelj.
Učiteljice smo verjetno marsikateri avgustovski počitniški dan pre- 
sanjarile v načrtih, kako izpeljati prvi šolski dan, kako peljati vse 
šolske dni, da bomo zadovoljni mi in naši učenci.
Zase razmišljam: Sem po več kot dvajsetih letih dela v šoli še sposob
na obvladati samo sebe, da bom znala najti ustrezno komunikacijo s 
tistimi vedenjsko bolj problematičnimi? Ne dvigniti glasu, vztrajati v 
dialogu, potrpežljivo in do konca? Bom uspela staršem dopovedati, 
da iz ljubezni do otroka vendarle ravnajo z njim popolnoma 
napačno in da rabijo pomoč nekoga od “zunaj”? Bom znala ob gori 
papirjev, ki jih moram napisati na začetku šolskega leta, biti enako 
prijazna do vseh 32 očk, ki me nekoliko plašno gledajo iz klopi? 
Bom v sebi našla dovolj razumevanja in naklonjenosti do tistih, ki 
tega v domačem okolju nimajo? Kar nekaj jih je, jaz pa sem samo 
navaden človek, ki ima tudi svoje probleme. Kako naj delam, da ne 
bom učencem trpala v glavo samo podatkov, saj morajo današnji 
otroci dobiti funkcionalno znanje. Takšna, ki jih bodo znali UPORA
BITI! Pa vendar se mi zdi, da morajo učenci dobiti tudi kakšen 
podatek.
Kljub dvomom vase, če bom vse to zmogla, je šolsko leto tu. In z 
njim moji novi učenci. Tako bo pouk stekel, moji dvomi pa, upam, 
počasi izginili. Saj mi bo vsak nov dan mojih 16 navihančkov tiho 
reklo: Spet smo tu! Naj bo za vse nas novo šolsko leto čim bolj har
monično.

Milena Meznarič

dokumentu ali v elektronski 

obliki s končnicami JPG CDR 

in EPS. Poleg diskete oddajte 

tudi računalniški izpis - pod

pisan in ožigosan od 

predsednika občinskega 

odbora stranke ali samostoj

nega kandidata. Če boste 

oddali filme, vam bomo 

zaračunali montažo strani. 

Poleg gradiva (pismeni izpis 

in diskete) nam priložite 

fotografije, uradni logotip, 

ime stranke, lahko tudi skico 

želenega elektronskega 

preloma strani. V okviru 

ponujenega prostora ('A 

strani) je možna tudi 

drugačna razporeditev teks

ta (slike, logotipa in besedi

la) po predhodnem dogo

voru z urednico. Fotografije, 

ki bodo postavljene v 

Wordovi obliki, ne bodo 

objavljene. Navedeno velja 

tudi za plačane oglase, za 

katere nam priložite 

naročilnico. Oglasi morajo 

biti plačani v zakonskem 

roku.

Predstavitev strank oziroma 

kandidatov bomo objaviti po 

abecednem vrstnem redu. Če 

bo tekst daljši, si 

pridržujemo pravico

krajšanja na ustrezno število 

znakov. Tekste bomo tudi 

lektorirati.

Uredništvo

DRŽAVNE POMOČI V 
KMETIJSTVU V LETU 

2001
V lanskem letu se je narava v občini Trnovska vas grdo poigrala. 
Kmetovalce je v prvi polovici leta prizadela spomladanska pozeba, 
konec junija močno neurje s točo, v juliju in avgustu pa suša.
Vloge (teh je bilo 200), ki so jih oškodovanci posredovali občini, so 
bile po obdelavi poslane na Ministrstvo za okolje in prostor ter 
Državni komisiji za sanacije v Ljubljano. Tam so podatke ponovno 
obdelali, naredili izračune in po enem letu posredovali pozitivne in 
negativne odločbe na občino, od koder so bile odločbe poslane 
oškodovancem. Denar je državna komisija nakazovala 
oškodovancem na njihove račune, katerih številke so vpisali na 
vloge za prijavo škode.
Po izračunu državne komisije je bilo sredstev državne pomoči za 
odpravo posledic po neurju s točo 10.718.085,51 SIT, sredstev za 
odpravo posledic suše pa je bilo 3-014.365,28 SIT, ki so jih razdelili 
med 100 nosilcev kmetijskega gospodarstva. Ostalih 100 
oškodovancev je žal dobilo zavrnjene vloge bodisi zaradi prenizke 
višine sredstev državne pomoči, določene na podlagi 6. člena 
Zakona o državni pomoči za odpravo posledic suše, pozebe in 
neurij s točo v kmetijstvu za leto 2001 (Uradni list RS, številka 85/01), 
bodisi zaradi premajhne primerljive kmetijske površine, ki ne pre
sega 1 ha, prav tako določene na podlagi sedmega odstavka 6. člena 
zakona.

Milena Kapun
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NOVA KAPELA - PONOS SOV JAKA

Foto: Maguša

V nedeljo, 18. avgusta 2002, je ptujski 
naslovni in mariborski pomožni škof dr. 
Anton Stres blagoslovil kapelo, oltar in zvon 
v Sovjaku. Gre za izraz hvaležnosti 
Krajnčevih otrok in njihovih družin staršem 
za dar življenja in vere ter izpolnitev želje 
očeta Ludvika, da postavi kapelico v zahva
lo Bogu za dar duhovništva dveh njegovih 
sinov, Slavka in Ivana.
Kapelico smo zgradili v dveh mesecih. 
Njena svojstvena podoba govori o številni 
družini petnajstih otrok mame Marije in 
očeta Ludvika. Ob vstopu v kapelico stojita 
dva stebra, ki simbolizirata očeta in mater, 
okrog nje je 15 stebrov, simbol njunih 15 
otrok.
V kapelico je postavljen nov oltar, ki je ses

tavljen iz 32 deščic, ki ponazarjajo 32 svakinj 
in svakov, nečakinj in nečakov. Tloris 
kapelice in poti do nje predstavlja kelih in 
hostijo, simbol evharistije.
Oko obiskovalca se kaj hitro ustavi ob 
zvoniku, v katerem je zvon, ki so ga darovali 
vaščani Sovjaka. Napis na njem razodeva, 
kdaj in zakaj zvonimo, saj pravi: »Slavo Božjo 
oznanjujem, žive vabim in budim; mrtve 
milo objokujem, v milost Božjo jih izročim.« 
Zvon, težak 50 kg, intoniran v noti A, so med 
slovesnostjo potegnili v zvonik otroci, stari 
do 12 let. Mirko, ki je pazil na enakomerni 
dvig, je namesto, da bi jim pomagal, moral 
vleči v nasprotno smer, saj so bili otroci 
premočni. Zato naj velja zahvala 
Sovjačanom za dar zvona, kakor tudi za 
pogostitev in zastavo, ki so jo ob tej sloves
nosti prvič izobesili. Sestavljena je iz barve, 
ki jo vsebuje občinska in h kateri je dodana 
še zelena, sredi nje pa znamenje vasi, to je 
sova. Verjetno je to edina vas daleč naokrog 
s svojo zastavo.
Kapela je opremljena s čudovitim oltarjem, 
za kar gre zahvala svaku Mirku Hočevarju iz 
Tacna, ročno izdelanim prtom, ki ga je 
darovala Terezija Zelenko, s čudovitimi 
vrati, delo g. Andreja Pavaleca, okrog nje pa 
v obliki keliha-hostije zasajene ciprese, ki jih 
je zasadilo podjetje g. Jančiča.
Domačin Danilo Muršec je naslikal dve fres
ki: kralja, sv. Ludvika, z ozadjem Krajnčeve 
domačije, in sv. Florijana z ozadjem vasi 
Sovjak, medtem ko je v kupoli naslikal 
angele z različnimi glasbili. Ob ogledu lahko

vsak takoj prepozna tri dominantne barve: 
modro, rdečo in zlatorumeno. Modra barva 
pomeni visoko nebo, hrepenenje in 
odprtost Bogu, rdeča predstavlja ljubezen, 
ogenj in življenje, zlatorumena pa ponazarja 
sonce, toplino in Božjo veličastnost.
Iskrena zahvala gre v prvi vrsti vsem 
Krajnčevim in njihovim družinam za velik 
dar, s katerim smo postavili kapelo. Ob tem 
velja beseda zahvale Marjanu Potrču, 
Marijani Murko in g. župniku Jožefu Rajnarju 
za pozdravne besede, gospodu škofu, 
Francki Trstenjak, Tatjani Maguša in p. 
Slavku Krajncu za besede zahvale ter 
Štefanu Krajncu, ki je v imenu vaške skup
nosti povabil vse navzoče k pogostitvi. 
Prisrčna hvala lovski družini za srnjad, 
skupini motoristov za častno spremstvo, 
mladincem za postrežbo, kuharju za dober 
golaž in vsem vaščanom, ki ste na različne 
načine doprinesli, da je bilo praznovanje 
polno veselja in dobre volje.
Posebej gre zahvala pevskemu zboru Jakoba 
Gomilška, Ani, Poloni, Matjažu in Boštjanu 
za glasbene točke, še posebej gospodu 
škofu dr. Antonu Stresu za blagoslov kapele, 
oltarja in zvona.
Kapelica je nov kraj, ki vabi slehernega, da 
si jo ogleda in se ob njej zaustavi, je kraj, kjer 
te nagovori in obogati tišina z novimi spoz
nanji.

Ludvik Krajnc 
in Barbara Drumlič

Sveta maša za letošnje romarje
Na letošnjem romanju predzadnjo avgustovsko soboto se je porodi
la ideja, da bi se lahko pri eni od kapel v naši župniji darovala sv. 
maša za vse romarje. Tako so se odločili, da bo maša v Bišu pri 
Roškarjevi kapeli.
V nedeljo, 1. septembra 2002, so se letošnji romarji in vsi ostali farani 
zbrali pri kapeli. Ob tretji uri popoldan se je pričela sv. maša, ki jo je 
vodil domači župnik gospod Jožef Rajnar. Po opravljeni maši je 
sledila pogostitev s hrano in pijačo ter prijeten popoldanski klepet. 
Hvala gospodu župniku za sveto mašo in vsem ostalim, ki ste 
karkoli prispevali za pogostitev, tako materialno, denarno in vsem, 
ki ste pomagali v kuhinji in pri strežbi.

Barbara Drumlič
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Veliki šmaren na 
Veliki planini

Pozdravljen križ, 
edini up ...

Med dopusti se ljudje odpravljajo na različne izlete. Na praznik 
Marijinega vnebovzetja se veliko ljudi odpravi na romanja. Nekaj se 
nas je odločilo, da ta dan preživimo skupaj s sorodniki in prijatelji 
nekoliko drugače - na Veliki planini.
Opravljenih je bilo nekaj telefonskih klicev, in ker nas je bilo veliko, 
smo se organizirali v manjše skupine. Ob vznožju je bila gneča in po 
nakupu kart smo z rahlim strahom vstopili v natrpano gondolo. 
Odpeljali smo se v višino. Zagledali smo čudovito pokrajino in takrat 
nas je minil ves strah. Da bi pot lahko nadaljevali, smo se po nekaj
minutnem iskanju prostora ustavili. Hrano iz nahrbtnikov smo zložili 
skupaj in se posedli v krog. Ob prijetnem klepetu in smehu smo se 
okrepčali in polni novih moči odšli novemu naproti. Prišli smo v 
planinsko vasico. Posedli smo se ob cerkvici, nekateri smo odšli 
malo naokrog, saj je bilo veliko za videti. Nizke lesene koče in krave, 
ki so se sprehajale med ljudmi in z velikimi zvonci okrog vratu 
opozarjale nase, so pritegnile dobršno mero pozornosti.
Ko smo se vsi domači zbrali, smo se komaj prešteli, saj nas je bilo kar 
štiriintrideset.
Pogovorili smo se o doživetem, naredili skupni posnetek in nadalje
vali začrtano pot.
Ta nas je počasi vodila proti domu, nekateri so se odpravili k izviru 
Kamniške Bistrice ter tam obiskali Romano in Natašo Breznik, ki sta 
svoje počitnice aktivno preživljali v tem koncu Slovenije. Nekateri so 
sodelovali tudi pri sveti maši in tako zaključili praznični dan. 
Domov smo se vrnili polni lepih vtisov in zadovoljni, da smo dan 
preživeli v tako čudovitem okolju in veseli družbi.

Tatjana Maguša

Na Veliki planini Foto: Ivan Štebih

VZPON NA TRIGLAV
V začetku avgusta se je skupina enajstih planincev v organizaciji TD 

Trnovska vas odpravila na Triglav. Vreme nam je bilo naklonjeno, 

zato smo se na vrh povzpeli že prvi dan. Med nami je bilo kar pet 

novincev, ki so pred Aljaževim stolpom doživeli planinski krst. 

Naporna hoja in strah sta bila na vrhu pozabljena, v zameno smo 

dobili lep razgled.

Jožetu Kapunu se zahvaljujemo za vodenje, vzpodbujanje in 

potrpežljivost. Na nas je prenesel del znanja in svojo veliko ljubezen 

do gora.

Sv. Bolfenk je od praznika sv. Petra in Pavla bogatejši za pomemb
no vez z večnostjo: s križem. Na ta dan je bila blagoslovitev pre
novljenega križa pri Krambergerjevih v Bišu. To božje znamenje je 
bilo prvotno postavljeno že 1947. leta. Kasneje je bil križ še dvakrat 
obnovljen. 23. oktobra 2001 sta dala popolnoma novega postaviti 
Karl in Ivanka Kramberger. Slovesno blagoslovitev je 29. junija 
opravil domači gospod župnik Jožef Rajnar, ki nas je povabil, naj se 
oklepamo Jezusovega križa in pomagamo nositi križ svojega 
bližnjega, da bomo ob koncu časov deležni slave vstajenja.
Prav je, da obnavljamo božja znamenja, saj se na tak način 
prenašajo iz roda v rod. Obenem pomenijo za naš kraj bogato kul
turno dediščino.
Naj zaključim z besedami, izrečenimi na dan blagoslovitve: - Večkrat 
bo treba postati tukaj ob tem križu. Za vsak majhen dar, za vsako 
dobro letino, za vsak srečen dan, za vsako novo rojstvo, za vsako 
toplo besedo, za vso ljubezen, ki jo kdajkoli in na kakršenkoli način 
doživimo... Poklekni človek in se spomni, kako majhen si; mirno in 
tiho se zahvali in bodi srečen, da živiš.«

KARLA KRAMBERGER

Pri Krambergerjevih Foto: Matjaž Kramberger

SREČANJA 
PODEŽELSKIH ŽENA

Zadnjo soboto v juniju smo se članice Društva kmetic Trnovska vas 
udeležile srečanja podeželskih žensk bivše občine Ptuj, ki je poteka
lo v Dornavi. Pripravile so ga članice Društva kmečkih žena Dornava 
in Kmetijska svetovalna služba z g. Slavico Strelec. Zbralo se nas je 
okrog 300 žensk, iz našega kraja kar 19. Dornavčanke so pripravile 
bogat kulturni program s številnimi nastopajočimi, kot osrednja 
gostja je o položaju žensk spregovorila predstavnica vladnega urada 
za enake možnosti ga. Sonja Robnik. Po uradnem delu so nas 
odlično pogostili dornavski ribiči.
Drugo srečanje žensk treh dežel je potekalo pod planino Remšnik 
na Koroškem. Tudi temu vabilu smo se z veseljem odzvale, čeprav 
so pripravili samo dve mesti za naše društvo. Marica in Irena sta se s 
srečanja 18. 8. 2002 vrnili zadovoljni in z lepimi vtisi, za katere so 
poskrbeli organizatorji.
Konec avgusta sta nas Turistično društvo Trnovska vas in župan 
naše občine povabila k sodelovanju na sejmu v Gornji Radgoni. 
Pripravile smo nekaj kmečkih dobrot za degustacijo in prodajo na 
kmečki tržnici. Upamo, da smo skupaj z ostalimi soudeleženci 
pripomogle k dobri predstavitvi naše občine.

Barbara Vršič Marica Maguša
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Ljubezen gre skozi želodec

KORENČKOV KOLAČ
Korenček skuhamo in ga fino zmeljemo. Posebej v večji posodi 
penasto umešamo jajca, olje in sladkor. Nato dodamo moko s pecil
nim praškom in orehe. Na koncu prisipamo zmleto korenje. Testo 
sipamo v dobro pomaščen pekač in pečemo pri 180 stopinj Celzija 
od 30 do 45 minut. Še vroče testo premažemo z marmelado in 
ohladimo. Posebej pripravimo čokoladni obliv in ga vlijemo na 
pečeni kolač. Počakamo, da se strdi. Ponudimo zraven popoldanske 
kave ali čaja.

Dober tek!

Društvo kmetic Trnovska vas

Za pripravo potrebujemo:
Testo:
Vi kg rdečega korenja 
4 jajca
2 jogurtova lončka sladkorja
2 jogurtova lončka moke
3 dl olja
2 pecilna praška 
2 žlici mletih orehov

MAVRICA
V mojih sanjah so poljane, 
kjer najlepše misli zbrane 

se podijo sem in tja. 
Misli srečne in vesele 

rade tebe bi ujele 
in te skrile v dno srca.

Premaz:
3-4 žlice marmelade

Čokoladni preliv:
10 dag margarine 
10 dag sladkorja 
10 dag čokolade
POTEK PRIPRAVE:

Ti prinašaš mir, veselje, 
izpolnjuješ moje želje, 
mi šepečeš pravljico.

Ko te gledam, res sem srečen, 
naj občutek ta bo večen 

- v očeh ti vidim mavrico.

Roman Maguša

Ni te več na pragu, ni te več v hiši, 
nihče več tvojega glasu ne sliši.
Nič več ni tvojega smehljaja, 
le trud in delo tvojih rok ostaja. 
Zaman je bil tvoj boj, 
zaman vsi dnevi tvojega trpljenja, 
bolezen je bila močnejša od življenja.

ZAHVALA

Veliko ovir v življenju si premagal. 
Kljuboval celo svoji si bolezni, 
a hitrost premagala je tebe 
obležal si na svoji zemlji in trdno zaspal.

ZAHVALA
V 73. letu starosti nas je nepričakovano in 
tragično zapustil, dragi mož, oče in dedek

Ob boleči izgubi drage mame, babice, sestre in svakinje

MARIJE BELEC
iz Ločica 10

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in 
prijateljem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, darovali cvetje, 
številne sveče in svete maše, nam pa izrekli ustno sožalje.
Hvala g. župniku Holcu za opravljen obred, g. Zvonku za 
molitev, g. Vurcerju za besede slovesa, pevcem za odpete pesmi, 
zastavonošema.
Vsem, ki ste nam v trenutku žalosti in slovesa kakor koli poma
gali, še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: sin Franc z družino, sin Jože z družino in sin 
Janez z družino

STANISLAV CAJNKO
iz Ločiča 3

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem 
in znancem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi 
zadnji poti, darovali cvetje, sveče, za sv. maše, za izgradnjo 
vežice, nam izrekali pisno in ustno sožalje.
Zahvala g. župnikoma Jožetu Rajnarju in patru Milanu Kosu, 
domačemu pevskemu zboru, cerkvenemu pevskemu zboru od 
Sv. Jurija, godbenikom, govornikoma g. Karlu Vurcerju in g. 
Zvonku Zorcu, zastavonošu ter pogrebnemu podjetju Jančič iz 
Lenarta.
Hvala kolektivom: Vinarstvo Slovenske gorice - Haloze, 
Cankarjevemu domu, Ptujskim toplicam, Odeji iz Škofje Loke za 
vso pomoč in tolažbo, ki ste nam jo nudili.
Hvala F. Šuti, dr. med in sestri Majdi.

Tvoji najdražji: žena Alojzija, sin Franci z Romano, sin 
Stanko, hčerke Slavica, Marija in Zofija z družinami
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MOTORISTI V TRNOVSKI VASI

Srečanje oldtimerjev v Trnovski vasi - uuu....kakšen stroj

Motorji so čedalje bolj popularni 
in vedno več ljudi se odloča, da 
bo svoje življenje popestrilo z 
dvokolesnim jeklenim
konjičkom. Tudi stari motorji so 
zanimivi na pogled in za vožnjo, 
če so le ustrezno urejeni. In oči 
na oldtajmerjih smo si lahko 
napasli tudi v Trnovski vasi 29- 
junija, ko je imelo društvo Puch 
srečanje. Pot jih je iz Juršinc pel
jala v Ločič, kjer so jih pričakali 
naši domači motoristi, potem so 
se skupaj pripeljali na igrišče v

Trnovsko vas, kjer je turistično 
društvo in društvo kmečkih 
žena poskrbelo za pogostitev. 
Tudi gledalcev je bilo veliko, saj 
so imeli kaj videti; stari motorji, 
stari avtomobili, avtobusi in še 
kakšni drugi stari »stroji« so bili 
res prava paša za oči. Po tej pos
tojanki so se motoristi društva 
Puch v spremstvu naših 
privržencev podali naprej na 
pot po Slovenskih goricah. 
Junija je tudi pri župnišču v 
Trnovski vasi gospod Jože

Rajner blagoslovil motorje, za 
kar se gre zahvaliti Andreju 
Murku, ki je to organiziral.
Vsi skupaj jim želimo obilo

užitkov in čim manj neprijetnih 
izkušenj na cesti.

Romana Breznik

SLAVKO NA 
DRŽAVNEM TEK

MOVANJU V ORANJU
Te dni so se na polju pričela opravila, ki se bodo čez nekaj tednov 
končala s pripravo zemlje na zimski počitek. Če želimo, da zemlja v 
polni meri obrodi, je potrebna kvalitetna obdelava. Tisti, ki znajo to 
početi najbolje, so se tudi letos zbrali na regijskem tekmovanju v oranju 
pri Veliki Nedelji. Kar 36 tekmovalcev, od tega trije iz naše občine, se je 
pomerilo na dodobra razmočenem stmišču, kar jim je še dodamo 
otežkočalo delo.
Naši so uspešno zadostili predpisanim kriterijem, saj je Stanislav Štebih 
dosegel 1. mesto, za njim sta se uspešno uvrstila tudi Ivan Kocmut na 9. 
in Robert Mohorič na 12. mesto. Ekipno sta člana Strojnega krožka po
sestnik S. Štebih in R. Mohorič dosegla 2. mesto.
Stanislav Štebih se je kot regijski prvak skupaj z drugouvrščenim udeležil 
državnega tekmovanja v Radencih, ki je potekalo dva dni. Prvi dan so 
orali stmišče, drugi dan travnik. Stanislav si je po dvodnevnem oranju 
priboril odlično 6. mesto.
Vsi tekmovalci so se domov vrnili z dodatnimi izkušnjami, ki bodo 
pripomogle, da bodo prihodnje leto kmetijske površine naše občine še 
kvalitetneje obdelane.

Tatjana Maguša
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Se priporoča z naslednjimi storitvami
- elekro inštalacije,
- elektro popravila,
- montaža strelovodov,
- alarmni sistemi,
- domofoni
- meritve strelovodov in električnih inštalacij z 

ustreznim poročilom

/Podjetje za storitve, nizke gradnje 
Gradnja cest, trgovina v tranzitu 

EPSON d. o. o. 
Gradišče 5,

2285 Zg. Leskovec 
Tel: 02 788 3020,
Faks: 02 788 3021

NUDIMO VAM:

- izkope
- utrjevanje in planiranje cest
- navoze
- kiparske prevoze
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